
                                        P R O T O K Ó Ł  Nr  9/2008

z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów, które odbyło się w dniu 3.10.2008 r.
w Szkole w Komorowie

Obecni:
K. Czarnocki,  M. Dobraczyńska-Kozarska,  Michał Jeżewski, Agnieszka Kaczorowska, Z. 
Kowalewicz,  B. Obłąkowski ,  G. Pieścik-Bojarska, Michał Połowicz
Zaproszeni goście:
Pani Katarzyna Skoczyńska
                                               Porządek dzienny

1. Rozliczenie imprezy „Święto Mieszkańców”, 6.09.2008
2. Stan finansów Zarzadu
3. Sprawa Poczty
4. Wycinka lip przy Al.M.Dąbrowskiej
5. Wolne wnioski

Ad.1.
Pani K.Skoczyńska przedstawiła członkom Zarządu rozliczenie imprezy „Swięto Mieszkańców” 
wraz z załączonymi rachunkami. 
Gmina przeznaczyła na ten cel 40.000 zł  + 2.220.00 (wpływy z reklam) = 42.220.- 
Różnicę na kwotę 1.952,00 Zarząd po przeprowadzonej dyskusji postanowił pokryć
ze swojej rezerwy budżetowej.
Oceniono, ze impreza przebiegła  bardzo pozytywnie.
Zobowiązano p.Ignacego Wardala do sporzadzenia podziękowań współorganizatorom i tym którzy 
swoim wkładem pracy przyczynili się do przebiegu imprezy.
Podziękowania należa się; Szkole, Piekarni T.Klimkiewicz, p.Piskorskiemu, Drukarni
p.Paradowscy, firmom:  Kronos, Twoj Ogród, WKD.
Mają ukazać się na:  Tablicy Ogłoszeń, Biuletynie Gminnym i w Internecie.

Ad.2
Pan Zbigniew Kowalewicz przedstawił pismo skierowane do Gminy dotyczące zakupu 
strony internetowej. W umowie będzie zapis „dla celów Zarządu”.
Będzie nadal czuwał nad przebiegiem sprawy. Zobowiązano do skontaktowania się z Kołem 
Emerytów i ZHR  w celu przekazania im obiecanych pieniędzy.

Ad.3.
Pan Michał Połowicz wystosował pismo skierowane do Poczty Polskiej z uwagami na temat 
fatalnej jakości  usług świadczonych  na  podległym im terenie.
Tekst został zaakceptowany, podpisany przez Przewodniczącego i  wysłany pocztą poleconą do 
adresata.

Ad.4
Pan Michąl Jeżewski  przedstawil problem z wycinką drzew przy Al.M.Dąbrowskiej.
W sprawę zaangażowani są  przedstawiciele z Gminy jak również  od Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków .   Zarząd podjął decyzję o przeznaczeniu z budżetu 1.800 zł
na ekspertyzę dotyczącą pielęgnacji drzew przy Al.M.Dąbrowskiej.

Ad.5
Zobowiązano p.G.Pieścik-Bojarska  do przekazania wyciągów z protokołów na stronę
Internetową Zarządu.
                                                                                        

                                                                           
Protokolant:                                                         
G.Piescik-Bojarska
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